



**Distribution of New Banknotes to UAE
Commercial Banks to Meet Customer Needs
During Eid Seasons**

**تزويد البنوك التجارية العاملة بالدولة من النقد
الجديد لتلبية طلبات عملائها خلال فترة الأعياد**

27, May 2019

27 مايو 2019

Central Bank of the UAE (CBUAE) regularly ensures all banks operating in the UAE are provided with new bank notes, to meet the needs of their customers during festive seasons.

تحرص إدارة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي على تلبية طلبات البنوك التجارية العاملة بالدولة من النقد الجديد من كافة فئات العملة وذلك لتلبية احتياجات عملائها من النقد الجديد خلال فترة الأعياد والمناسبات.

As Eid Al Fitr approaches, CBUAE has instructed all banks to ensure cash exchange services are well taken care of and customers' needs are met in line with UAE initiatives to spread happiness to customers.

ومع قرب حلول عيد الفطر السعيد فإن المصرف المركزي يدعو كافة البنوك العاملة بالدولة ان تولي خدمة الاستبدال النقدي خلال هذه الفترة المزيد من الاهتمام والحرص على تلبية طلبات عملاءها بما يتناسب مع توجهات الدولة في رفع نسبة السعادة لدى العملاء.

To mark this occasion, CBUAE would like to wish the leaders of UAE, all residents, and everyone celebrating Eid Mubarak.

وبهذه المناسبة يوجه مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي أطيب تمنياتنا وتهانيه إلى قيادة وشعب دولة الإمارات العربية المتحدة، وكل عام وأنتم بألف خير.

Ends

انتهى